Аннотация


В дипломном проекте в соответствии с заданием разработана территориальная информационно-вычислительная сеть для обеспечения обмена информацией между структурными подразделениями  администрации Владимирской области. Приведен обоснованный выбор телекоммуникационной сети передачи данных, услугами которой необходимо пользоваться при эксплуатации ИВС. Даны рекомендации по выбору топологии сети (подключение пользователей), оборудования, программного обеспечения и выбран оптимальный вариант.


Представлены характеристики сети и расчет пользовательских задержек в ней.


Проведен экономический анализ разработки. Он включает расчет затрат на научно-исследовательскую разработку и расчет единоразовых затрат на реализацию проекта.


Освещены вопросы по организации  и охране труда. Проведен расчет времени эвакуации людей из помещения информационно-компьютерного отдела администрации Владимирской области.
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Annotation


According to the given task the informative-calculative net for providing the exchange of information between the structural divisions of  Vladimir region’s Administration have been developed  in this diplome project. The grounded choice of the telecommunication transfering date net, wich are used during ICN expluatation. The recomtndation for the chois of the net topology, hardware environment fnd software have been given and the best case has been choosen.


The net characteristics and calculanion of the customs( delays have been presented.


The economical analysis of the elaboration have been carried out. It includes the calculation of the expenditures for the scientific research elaboration and the calculation of the expenditures for the realization of the project.


Some measures to organize the production process and the problem of labour protection have been enlighted. The calculation of the evacuation time of the peopl out the room of the informatic-computer depertment of  Vladimir region administration.
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